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1. Godkendelse af referatet fra sidste møde, godkendt 

 

2. Godkendelse af dagens dagsorden, godkendt 

 

3. Formand info 

Der har været afholdt diverse møder vedr. sammenlægningen i projektgruppen, og vi 

har yderligere et møde før jul. Der er model A og C i spil.  

 

4. Ledelses info 

Arbejdsmiljø 

Trivselsundersøgelsen inkl. Psykisk APV udsendes den 22. januar 2024 med en 

svarfrist på 23. februar 2024. 

 

Rengøring 

Forlængelse af aftale med firmaet frem til den 30.06.2024 (sommerferien). 

 

Forslag til budget 2025-28 

Gennemgået og der indsendes det vedhæftede forslag til budget.  

 

Sammenlægning - status 

I alle oplæg er der indtænkt udeområdet – det bliver markant større end i dag.  

 

I dag er SFO 250 m2 plus garderobe og fællesrum, SFO bliver større end i dag.  

 

Der var 3 oplæg (A, B og C i) i spil, nybyg samt to placeringer af SFO på Skolevej 2.  

 

A: Ved denne placering vil der være 472,5 m2 SFO, plus indgang og fællesrum i alt 

671 m2 

B: I det tænkte er nybyg 250-300 m2 (2 m2 pr. elev) herudover vil nybyg tage en del 

af det udeområde der ellers vil være til rådighed.  

Skolevej 2 

6960 Hvide Sande 

Telefon: 99 74 26 60 

www.hvidesandeskole.dk 

hvidesandeskole@rksk.dk 

 

Dato 30.11.2023 

 
 

Møde 

Skolebestyrelsen 

Mødedato 

Onsdag den 29. november 2023 

Mødetid 

Kl. 18 – 19.30 spisning 
Kl. 19.30 – 20.30 møde  
Mødested 

Lærerværelset, Skolevej 2 

Fraværende 

LB og DB  

Bemærkninger 
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C: Ved denne placering vil der være 469,5 m2 SFO, plus fællesrum 154 m2 i alt 623 

m2 

 

Efter møder i projektgruppen og i styregruppen m.v. er der ”kun” model A og C 

tilbage.  

Den vedhæftede PDF, hvor disse ses, samt skolegården, er IKKE det endelige 

udkast. Det er KUN foreløbige arbejdstanker! 

Fordi B er den mindste løsning m2-mæssigt og vi ønsker flere m2. Ligeledes er vi 

ikke interesseret i at beslaglægge ex 300 m2 af udearealet til en (ny) bygning, når vi 

kan være i eksisterende bygninger. 

 

Vedr. A så er alle murerne indvendig nogen der kan tages ned stort set uden 

problemer. Herudover gør placeringen, at der er længere til fortovet / vejen end ved 

fx C. Der er mulighed for at sætte vinduer i således, at man får kig ud til udearealet 

fra flere sider / steder i SFO’en. Det er foreslået, at der åbnes op mellem musik og 

gymnastiksalen, hvorfor man kan løbe tørskoet ind i gymnastiksalen. Herved har 

man en mulighed for en fælles sal til ex. samlinger.  Det vil primært være 

børnehaveklassen og SFO der deler hele den nederste etage.   

 

Vedr. C så er der nogle af murerne der er bærende og det skal der tages hensyn til. 

Placeringen gør, at man sidder op og ned ad fortovet / vejen. Det vil være muligt at 

åbne i gavlen ud mod udearealet / vinduer for at få udsigt til udearealet. Det virker 

mere ”larmende og trafikeret”.  Man kan også her gå tørskoet til gymnastiksalen. 

Området omkring løsning C og denne bygning er i tidernes morgen indrettet til de 

større elever og der vil derfor skulle tænkes anderledes, måske endda bygges om.    

Den nederste etage vil skulle deles mellem SFO, børnehaveklassen, og fx 1. og 2. 

klasse. 

 

Projektgruppen har sagt, at der skal beregnes på både A og C.  

Der ses på hvilken en af de to løsninger der umiddelbart giver mest mening - i 

december 2023. Herefter kan styregruppen trække af på ex løsning A eller C. 

 

Det er klart, at vi laver det samlede ”programoplæg” over fase 1 og 2 nu, for at være 
sikre på at ”alt” er med. Men vi har tid til at arbejde i bund, først med fase 1 og 
derefter fase 2.  
 
I styregruppen, hvor der er politisk formand for gruppen, drøftede vi, at det er 
naturligt at se på det ”samlede” projekt herunder også mht. at evt. flytte penge fra 
fase 1 til 2. 
(Der er afsat 30 millioner (samlet) til at forbedre skolen for børn og ansatte.) 
 
Der har været forskellige indspark / spørgsmål fra en forældregruppe til politikerne.  
De pegede på nogle ting, som var relevante at de få besvaret og det er medtaget i 
det videre arbejde. (Se evt. tidligere fil: ”Flytning af SFO… her er svaret på siderne 7-
9”). 
 



 3 

Det er aftalt i styregruppen, at der laves et informationsskriv i løbet af december 
2023 til forældre og det sendes ud. Hvis de har gode ideer vil det være muligt for 
dem, at komme med indspark.    

 

5. Forflyttelsesprocessen 

Er som den plejer november / december 2023.  

Derfor afholdes der MUS-samtaler i start december, bilag vedlagt.  

 

 

6. SFO-info 

Feriepasning 

Åben den 20.,21. og 22. december og den 2. januar. 

Mellem jul og nytår er tilmeldte børn i Klittens Børnehus. 

 

7. Orientering om personale, givet 

 

8. Orientering om elever, givet 

 

9. Eventuelt 

 
 

Næste møde onsdag den 7. februar 2024 (mad LLA).  

 

 

Ref. TT 


